
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Javorek ze dne 27.12. 2024  

v místnosti OÚ Javorek čp. 57 v 19:00 hodin 
 

 

Přítomni: Škapa, Hejtmánek, Žilka, Jílková, Jirčíková, Kakač, Žák, Husáková, Forchtsam 

Omluveni:  

Zapisovatel: Jirčíková 

Ověřovatelé: Kakač, Žák 

Hosté:  

 

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s programem, ověřovatelé 

2. Informace – plnění úkolů 

3. Rozpočet obce na rok 2025 

4. Žádosti 

5. Různé 

 

 

ad1) Zahájení, seznámení s programem, ověřovatelé 

Starosta přivítal přítomné, zastupitelstvo se sešlo v počtu 9 z 9. Navrhl zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. Dále přečetl návrh programu, zeptal se zastupitelů, zda mají doplňující 

návrh nebo požadují změnu. Zastupitelstvo bylo seznámeno s rozpočtovými opatřeními. 

Starosta dal hlasovat o osobě zapisovatele (Jirčíková), ověřovatele (Kakač, Žák) programu. 

 

1. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                                        9: 0: 0 

 

 

ad 2) Informace – plnění úkolů 

- Územní plán – proběhlo projednání připomínek. 

- Starosta poděkoval všem, co se podíleli na přípravách a průběhu Adventního setkání v obci. 

- Kontrola úhrady poplatků v obci. 

- Zřízení kontejneru na svoz textilu. Byla oslovena společnost AVE CZ odpadové 

hospodářství s.r.o., Jihlavská 2208/22, 591 01 Žďár nad Sázavou. Obec zakoupí nádobu 

(7 500,-Kč). Vývoz bude zajištěn dle potřeby (800,-Kč za svoz). 

- Od února 2025 bude zaveden poplatek za vodné. Výše poplatku je stále v řešení, zajišťuje 

firma ENVIRO. Bude rozhodnuto na ZO v lednu 2025. 

- ČOV – náklady na provoz jsou vyšší než příjmy z vybraných poplatků. Dle legislativy je 

obec povinna tvořit fond obnovy. Proběhla diskuse mezi zastupiteli o navýšení platby za 

stočné. 

 

Starosta dává hlasovat o navýšení platby za stoční od 1.1.2025 o 20 %. 

 

2. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                                         9:0:0 

 

 

 

 



ad3) Rozpočet 

- Starosta seznámil zastupitele s hospodařením obce za minulé období, rozpočet je vyrovnaný 

dle zákona. Dále předložil návrh rozpočtu na rok 2025. Návrh rozpočtu byl předem zveřejněn 

na úřední desce, dle zákona. Zastupitelstvo schvaluje návrh rozpočtu na rok 2025 na 

paragrafy. 

 

3. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                                          9:0:0 

                  

                                                                                                                                                                                                

ad4) Žádosti 

- Římskokatolická církev Jimramov žádá o příspěvek na rekonstrukci „Výměna prken a trámů 

katolického kostela v Jimramově“. 

Po diskusi dává starosta návrh darovat finanční částku ve výši 10 000,-Kč. 

 

4. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                                          9:0:0                                                          

 

 

ad5) Různé 

Dotační možnost pro rok 2025:  

- MAS Zubří země, Sekací traktor – podána žádost, proběhne výběr dodavatele, realizace 

nákupu. 

- Přívěs pro hašení 

 

- Obecní sklad – byli osloveni pan Dobiáš Petr, Babáček František a Procházka Ladislav, aby 

vypracovali cenové nabídky. 

 

 

  

Ověřovatelé: Kakač, Žák 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   Bc. Miroslav Škapa 

                                                                                                                             starosta 

 

Zápis vyhotoven dne: 30.12.2024                                                

 


